
1031985

5.1.2e | 5.1.2e @minvws.nl]
From:

Sent: Thur 12/8/2022 8:57:59 AM

Subject: RE: SPOEDteam: memo gebruik corona opt-in

Received: Thur 12/8/2022 8:58:00 AM

HoEE

Ik kan mij ook niet helemaal vinden in de conclusies van de memo, maar om een iets andere reden. Volgens mij is er een

(juridische) complicatie namelijk.

ZGT stelt in het verslag dat ze de gebruikers-OVK (het addendum over de Corona Opt-in) niet hebben ontvangen van VZVZ (zie
onderstaand citaat).

[QUOTE]
Ons inziens is deze instructie volledig in lijn met het bericht van de NVZ: ‘De gegevens zijn [op de SEH], na toestemming van

de patiént, door zorgverleners met een UZI-pas (bijv. een gemandateerde doktersassistente bij de aanmeldbalie) op te

vragen en uploadbaar naar het elektronisch patiéntendossier.’

Het door VWS op 6-12 gedeelde document ‘2. Bijlage bij de Gebruiksovereenkomst Instellingen- versie 1.0 dd 9 april
2020a.pdf’ is door ZGT niet ontvangen en dus ook niet afgesloten tussen ZGT en VZVZ.

[UNQUOTE]

Als dat inderdaad waar is:

¢ Dan heeft ZGT het addendum niet ondertekend en is ZGT juridisch niet gebonden aan de gebruikersvoorwaarden voor

het gebruik van de Corona Opt-in (de voorwaarden van de AP).
* Is VZVZ (ernstig) in gebreke gebleven bij de uitvoering van de gedoogconstructie door gegevens aan te leveren waar

geen geldige gebruikersovereenkomst onder ligt.
e Is ZGT mogelijk onbekend met de juridische voorwaarden voor gebruik van de Corona Opt-in en is ZGT voor het

opstellen van hun organisatiebeleid mogelijk alleen afgegaan op de communicatie vanuit de NVZ.

ZGT handelt dus mogelijk te goeder trouw i.v.m. onbekendheid met de voorwaarden voor het gebruik van de Opt-in. Dat

handelen is weliswaar in strijd met de voorwaarden, maar daar zijn ze juridisch niet aan gebonden. De juridische implicaties zijn
(denk ik) dat VZVZ primair verantwoordelijk is voor het verkeerd gebruik van de Opt-in, omdat VZVZ in gebreke gebleven is.

De acties zouden dan moeten zijn:
* VZVZ/ZGT zoeken uit of ze een geldige OVK hebben gesloten voor het gebruik van de Opt-in.
e Zo niet, dan doen ze dat alsnog.
* ZGT past haar organisatiebeleid aan in lijn met de nieuwe voorwaarden.

* Wij rapporteren dit aan de AP.

Groeten,

van:IESE SEEM @minvwsnl>

Verzonden: donderdag 8 december 2022 09:11

FEIN ® minvws.nl>; 5.1.2e JEEE @minvws.ni>;

) <EEEEN @ minvws.nl>;

@ minvws.nl>; 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: SPOEDteam: memo gebruik corona opt-in

@minvws.ol> SEKECI

Dag allen,

Ik vind de conclusie dat er misbruik is gemaakt, wel heel kort door de bocht.

Misbruik duidt op een bewuste handeling.
Nav alle uitzoekwerk is nu juist dat niet gebleken.

Mogelijk zijn ze ‘onbewust’ in de fout gegaan, door ruimer gebruik te maken van de mogelijkheid de PS te raadplegen dan

toegestaan.
Let wel: er is steeds toestemming gevraagd als dat mogelijk was, aldus ZGT (zie een eerdere mail, waarin zij om een afspraak
vragen.)
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Met vriendelijke groet,

m. 06

Van: 5.1.2e IAEA @ minvws.n|>

Verzonden: woensdag 7 december 2022 22:21

) @minvws.n i>;[IEICE
5.1.2e

@minvws.nl>; 5.1.2e ) JEENe minvws.nl>

Onderwerp: SPOEDteam: memo gebruik corona opt-in

Hallo Spoedteam,

Dankzij jullie enorme inzet, kan ik de memo presenteren over het gebruik van de corona opt-in.

De conclusie van dit memo en de noodzakelijke vervolgacties zal ik morgen bij de Taskforce inbrengen.

De uitkomsten van de Taskforce koppel ik morgen in ons overleg (11.00-12.00) terug.

Nogmaals dank voor jullie inzet en tot morgen!

Groet,

@minvws.
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